



Helping People Change | Un pas vers le changement

Bilingual Transitional & Housing Support Worker
3.5 days/week
Part time permanent position

Counselling and Family Service Ottawa is looking for a bilingual Transitional & Housing Support Worker to work in our VAW Program. Applicant should have a BSW with 3 years relevant experience or a MSW with at least 1 years relevant experience (or equivalent) working with women victims of partner abuse. The Transitional & Housing Support Worker will assist women and their children live free of violence by providing practical assistance.

Working out of 2 locations, La Présence and CFS Ottawa (Olmstead St.), the caseworker will provide information and support, assistance with housing applications, support letters, support through the legal process, accompaniment to appointments and referrals to other relevant community resources. Candidates must have good knowledge of community resources, as well as an understanding of the issues facing vulnerable women and children. Bilingualism (English & French) is essential (verbal and written).

Must be able to work flexible hours, including evening hours. Membership in college (of social workers or psychotherapists) will be required. Travel off-site required.

Please send your CV and covering letter to the Executive Director at info@cfsottawa.ca by August 24, 2018

We thank you for your interest in the position. Only candidates chosen to be interviewed will be contacted.

CFS/SFC Ottawa subscribes to the principles of Employment Equity and is committed to being an inclusive workplace.

If you are selected for an interview and you require accommodation due to a disability during the selection process, please notify us when scheduling your interview.



Helping People Change | Un pas vers le changement

Intervenante Bilingue
Programme de soutien pour femmes en transition
3.5 jours/semaine
Poste permanent à temps partiel

Le Service familial et counseling Ottawa cherche une intervenante de soutien pour travailler dans le Programme de Violence faites aux femmes. La candidate doit avoir un B.T.S. et 3 ans d'expérience ou MTS avec aux moins un an d'expérience, pertinente auprès des femmes & enfants victimes d'abus de leur partenaire. L'intervenante du programme de soutien aident les femmes qui veulent mettre fin à une relation de violence à organiser les aspects pratiques de la transition.

À partir de 2 sites: La Présence, et Sfc sur Olmstead, la candidate offrira du soutien, information, assistance à trouver et garder le logement, lettres d'appui, accompagnement et références à des ressources communautaires. La titulaire doit avoir une bonne connaissance des ressources communautaires, ainsi qu'une connaissance des problématiques associées à la population (femmes et enfants) vulnérable. Une excellente connaissance du Français et de l'Anglais, oral et écrit requis. Être en mesure de travailler selon un horaire flexible, incluant en soirée. Être membre en règle de l'Ordre des travailleurs sociaux de l'Ontario ou Ordre des psychothérapeutes de l'Ontario. Déplacement sera requis.

Veillez faire parvenir votre lettre d'intention et un curriculum vitae à l'attention de la directrice à info@cfsottawa.ca au plus tard le 24 août, 2018.

Nous vous remercions de votre intérêt pour ce poste, toutefois seules les personnes dont la candidature sera retenue seront convoquées à une entrevue.

Le CFS/SFC Ottawa souscrit au principe de l'égalité d'accès à l'emploi. L'organisme s'engage à offrir un environnement de travail inclusif.

Si vous êtes convoqué à une entrevue et avez besoin d'aménagements spéciaux, veuillez nous en informer.